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П Р О Т О К О Л 
 

№ 67 
 

София, 07.03.2024 година 

 

Днес, 07.03.2024 г. от 14:01 ч. се проведе открито заседание на Комисията за 

енергийно и водно регулиране (КЕВР, Комисията) в състав „Водоснабдяване и 

канализация“, ръководено от председателя доц. д-р Иван Н. Иванов. 

 

На заседанието присъстваха членът на Комисията Димитър Кочков и Ивайло 

Касчиев – за главен секретар, съгласно Заповед № 202 от 28.02.2024 г. (без право на глас).

  

 

На заседанието присъстваха И. Касчиев – главен директор на главна дирекция 

„Водоснабдителни и канализационни услуги“, С. Маринова – началник на отдел „Цени и 

бизнес планове-водоснабдителни и канализационни услуги“ и експерти на КЕВР. 

 

Заседанието беше излъчено в реално време чрез интернет страницата на 

Комисията. 

 

Председателят доц. д-р Иван Н. Иванов откри заседанието и констатира, че не са 

налице правни пречки за провеждането му. 

 

Съгласно решение на КЕВР  по Протокол № 63 от 29.02.2024 г., т. 2, е осигурена и 

възможност за дистанционно участие чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Предвид това, Комисията за енергийно и водно регулиране е поканила като страна 

по преписката лицата, представляващи „Информационни носители“ АД, за присъствено 

или виртуално участие в откритото заседание чрез програмата за съобщения Skype.  

 

„Информационни носители“ АД е уведомено за провеждане на заседанието с 

писмо на КЕВР с изх. № В-12-00-467/29.02.2024 г. 

Заявили участие в откритото са: 

• г-н Ангел Чолаков – собственик на „Информационни носители“ АД; 

• г-жа Елена Джонева – директор „Организация“. 

. 

На откритото заседание беше разгледан доклад с вх. № В-Дк-41 от 27.02.2024 г. и 

проект на решение относно заявление с вх. № В-12-00-467 от 30.09.2021 г. за одобряване 

на бизнес план за развитие на дейността на „Информационни носители“ АД като ВиК 

оператор за периода 2022-2026 г., изменено и допълнено със заявление с вх. № В-12-00-34 
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от 29.01.2024 г. и от 09.02.2024 г., и заявление с вх. № В-12-00-468 от 30.09.2021 г. за 

утвърждаване и одобряване на цени на водоснабдителни и канализационни услуги, 

изменено със заявление с вх. № В-12-00-33 от 29.01.2024  г. 

Докладът, изготвен от работна група по Заповед № З-В-17 от 09.09.2021 г., 

изменена и допълнена със Заповед № З-В-4 от 24.02.2023 г.: Ивайло Касчиев, Елена 

Маринова, Силвия Маринова, Ани Вучкова-Гюрова, Николина Томова, Мая Кожухарова, 

Йовка Велчева, Надежда Иванова, Ненко Ненков, е приет с решение на КЕВР на закрито 

заседание по т. 2 от Протокол № 63 от 29.02.2024 г. и публикуван на интернет страницата 

на Комисията. 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

От дружеството сме информирани, че присъствено участие в днешното заседание 

ще вземат г-н Ангел Чолаков, който е собственик на „Информационни носители“ АД, и г-

жа Елена Джонева, която е директор „Организация“. Обръщам се към Вас, г-н Чолаков и 

г-жо Джонева, моля да изразите пред Комисията Вашето становището по изготвения и 

предоставен Ви в срок доклад от работната група на Комисията. Слушаме Ви. Включете 

си обаче микрофона. 

 

Ангел Чолаков – собственик на „Информационни носители“ АД: 

Благодаря, г-н Иванов. Благодаря Ви за присъствието. По отношение на цени и 

т.н. има някакви малки разлики. Не знам от какво са обусловени. Принципно ние се 

съгласяваме с така предложното решение на КЕВР. Нашият случай е малко по-особен, в 

смисъл такъв, че по силата на съдбата бяхме предприятие, което има собствен 

водоизточник и нямаме никаква възможност, поне до сега, да ни вържат канал, 

пречиствателна станция и вода. И пак по силата на съдбата сме предприятие, което е 

принудено да предоставя вода и канал на жилищен блок, който някога е бил ведомствен. 

След това хората са изкупили апартаментите. И понеже те също нямат възможността да 

имат пречиствателна станция, ние сме били принудени да ги обслужваме. И сме 

принудени и сега да ги обслужваме, включително и работещите предприятия на 

територията на нашата зона. Тя не е индустриална още, но е зона, в която няколко 

предприятия работят, и ние им доставяме вода - и промишлена, и битова и пречистване. 

Имахме проблеми на един етап във връзка с увеличаване цените на добитата вода от 

собствения водоизточник. Дето се казва, загубихме и делото, което смятахме, че можем 

да спечелим, от гледна точка на социалния характер, който има. Този блок, ако го 

оставим, просто няма кой да го снабдява и няма възможност. Общината взима данъците, 

но не може да го водоснабдява, нито пък да му осигури пречистване на водата. В тази 

връзка поискахме да станем ВиК оператор, защото така или иначе я вършим тази работа. 

Затова съм съгласен да приемем това решение, за да можем да имаме законово 

основание да вършим тази  дейност. 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

Благодаря, г-н  Чолаков. Г-жо Джонева, предполагам, че Вие се съгласявате със 

становището на г-н Чолаков? 

 

Елена Джонева – директор „Организация“: 

Да, да, съгласна съм. Единствено… 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

Включете си микрофона. Прави се запис. 

 

Елена Джонева – директор „Организация“: 

Понеже прочетох подробно доклада и решенето, намирам разлики в цените. Сега 
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не знам коя е вярната таблица. Цените в доклада за 2024 г. има разлика в цена за 

доставяне на вода с непитейни качества и за пречистване на отпадъчни води за 

промишлени и други стопански потребители.  

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

Разлика  спрямо? 

 

Елена Джонева – директор „Организация“: 

Разлика между обявените цени в решението и цените, които са в доклада. Цените, 

които са в доклада, това са цените, които сме обявили публично, че това ще бъдат цените 

на КЕВР. А сега виждам разлика в тези цени и не знам… 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

Да ми кажете коя таблица, на коя страница. 

 

Елена Джонева – директор „Организация“: 

На стр. 27 е от доклада и на стр. 6 от решението. 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

На стр. 27, това е за цени на ВиК услугите. Тази таблица? 

 

Елена Джонева – директор „Организация“: 

Да. 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

И на стр. 6. Работната група да проследи стр. 27 и стр. 6, защото сега ще се обърна 

към Вас. Стр. 6 – това е последната таблица. 

 

Елена Джонева – директор „Организация“: 

Да, последната. 

 

Ангел Чолаков – собственик на „Информационни носители“ АД: 

Позицията Доставяне на вода с непитейни качества. И Пречистване. 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

Да. Защото в решението е дадена цената за 2024 г., нали така? 

 

Елена Джонева – директор „Организация“: 

Да, точно така. 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

Всъщност в доклада тази цена е за 2022 г. – 0,880 лв. Така. Благодаря. Друго имате 

ли?  

 

Елена Джонева – директор „Организация“: 

Нямаме. 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

Нямате. Обръщам се към работната група. Колеги, Вие чухте становището на 

представителите на дружеството „Информационни носители“ АД. По принцип те нямат 

възражение относно съдържанието на доклада и на решението, но основателно според мен 

изтъкват несъответствие на стойности по цените в решението и в доклада. Моля да 
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вземете отношение по това. Заповядайте, г-н Касчиев. 

 

Ивайло Касчиев – главен директор на главна дирекция „Водоснабдителни и 

канализационни услуги“: 

Благодаря, г-н Председател. Ако има допусната техническа грешка в проекта на 

решение, тя ще бъде коригирана във финалния проект на решение. Иначе това, което мога 

да кажа по принцип, че не са постъпили нови факти и обстоятелства, които да имат 

отношение към днешното заседание. 

 

Доц. д-р Иван Н. Иванов: 

Да, това щях да попитам също, дали има нови обстоятелства. Няма. Добре. Г-н 

Чолаков, г-жо Джонева, Вие чухте, има ангажимент от работната група. Аз констатирам 

тази разлика. Това ще се изчисти. Това е техническа грешка, може би по недоглеждане, 

няма значение. Ще бъде изчистена. 

Това е откритото заседание и въпреки че аз обявявам кога ще се проведе закритото 

заседание в последното публично заседание, което е общественото обсъждане, аз ще си 

позволя и още сега в рамките на това заседание да обява, че насрочвам закрито заседание, 

на което Комисията за енергийно и водно регулиране ще се произнесе по заявлението за 

одобряване на бизнес план и за утвърждаване и одобряване на цени на водоснабдителни и 

канализационни услуги на „Информационни носители“ АД като ВиК оператор за периода 

2022-2026 г., на 28.03.2024 г., след което ще бъдете уведомени своевременно. 

Закривам заседанието. 

 

Комисията прецени, че обстоятелствата по образуваното производство са изяснени 

пълно и всестранно, и на основание чл. 47, ал. 1 от Правилника за дейността на КЕВР и на 

нейната администрация 

 

Р Е Ш И : 

 

Насрочва закрито заседание на 28.03.2024 г. за приемане на решение относно 

одобряване на бизнес план и утвърждаване и одобряване на цени на водоснабдителни и 

канализационни услуги на „Информационни носители“ АД като ВиК оператор за периода 

2022-2026 г. 

 

Приложения: 

1. Уведомително писмо на КЕВР с изх. № № В-12-00-467/29.02.2024 г. до 

„Информационни носители“ АД. 
 

ЧЛЕН НА КЕВР:    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

     

 

.................................................    ДОЦ. Д-Р ИВАН Н. ИВАНОВ       

 Д. Кочков 

 

ЗА ГЛАВЕН СЕКРЕТАР: 

 

 

ИВАЙЛО КАСЧИЕВ 

      (Съгласно Заповед № 202 от 28.02.2024 г.) 
 

Протоколирал: 

 А. Фикова - главен експерт 


